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001/17: Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

 
   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Innkalling og sakslister vert godkjent, samrøystes.  

 
KO - 001/17  VEDTAK: 

Innkalling og saksliste er godkjent 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
002/17: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Møteprotokollen vert godkjent 
   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Merknad: I møteprotokollen frå møte 15.12.2016 var det ein systemfeil mhp frammøtte medlemmer, 
dette vert retta opp.  

Ellers ingen merknader, samrøystes. 

 
KO - 002/17  VEDTAK: 



Møteprotokollen frå møte 15.12.2016 er godkjent 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
003/17: Melding frå Kontrollutvalet 
 
Kontrollutvalet sitt framlegg til vedtak  

Meldinga vert teke til orientering. 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå kontrollutvalet vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 003/17  VEDTAK: 

Meldinga vert teke til orientering. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
004/17: Plan for selskapskontroll 
 

Kontrollutvalet sitt framlegg til vedtak: 
Kommunestyret vedtek plan for selskapskontroll 2016 – 2020 slik den ligg føre. 
Kommunestyret gir kontrollutvalet fullmakt til å endre på prioriteringane og eventuelt 
velje andre prosjekt dersom det skulle vere meir aktuelt. 

 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Merknad: Eigarandelen er ikkje ukjent, dette vert retta opp. 

Innstillinga frå kontrollutvalet vart samrøystes vedteke. 

 

 

 
KO - 004/17  VEDTAK: 



Kommunestyret vedtek plan for selskapskontroll 2016 – 2020 slik den ligg føre. 
Kommunestyret gir kontrollutvalet fullmakt til å endre på prioriteringane og eventuelt 
velje andre prosjekt dersom det skulle vere meir aktuelt. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
005/17: 2. gangs handsaming av reguleringsplan Eikhovden, plan-ID 1263-201511 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan 
Eikhovden, plan-ID 1263-201511, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 03.02.2017 og plankart datert 11.07.2016 vert lagt til grunn.  
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

………………………… 

 

   
   
22.02.2017 PLAN- OG MILJØUTVALET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  

 

 
PM - 009/17  INNSTILLING: 

Innstilling i Plan- og miljøutvalet - 22.02.2017: 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan 
Eikhovden, plan-ID 1263-201511, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 03.02.2017 og plankart datert 11.07.2016 vert lagt til grunn.  
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

………………………… 

 

 



09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå Plan- og miljøutvalet vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 005/17  VEDTAK: 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan 
Eikhovden, plan-ID 1263-201511, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 03.02.2017 og plankart datert 11.07.2016 vert lagt til grunn.  
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
006/17: 2. gangs handsaming av reguleringsplan Sjøvold, plan-ID 1263-201514 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan 
Sjøvold, plan-ID 1263-201514, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 08.02.2017 og plankart datert 04.11.2016 vert lagt til grunn.  
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

………………………… 

 

   
   
22.02.2017 PLAN- OG MILJØUTVALET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

 
PM - 007/17  INNSTILLING: 

Innstilling i Plan og miljøutvalet - 22.02.2017: 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan 



Sjøvold, plan-ID 1263-201514, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 08.02.2017 og plankart datert 04.11.2016 vert lagt til grunn.  
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

………………………… 

 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Merknad:  I  protokolen for sak 116/15 (denne saka) i Plan og miljøutvalet den 06.10.2016 står det i 
avrøystinga  T. Larsen og I. Fjeldsbø begge Frp.  Rett skal vera  I. Fjeldsbø-H og T. Larsen-H. 
 
Innstillinga frå Plan- og miljøutvalet vart samrøystes vedteke. 
 

 
KO - 006/17  VEDTAK: 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan 
Sjøvold, plan-ID 1263-201514, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 08.02.2017 og plankart datert 04.11.2016 vert lagt til grunn.  
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
007/17: 2. gangs handsaming av reguleringsplan for Hosøyvegen småbåthamn 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, godkjenner kommunestyret reguleringsplan for 
Hosøyvegen småbåthamn, gbnr11/135, med plan-ID: 1263-201513 på følgjande vilkår: 
  

1. Plankart datert 09.05.2016 og føresegner datert 14.06.2016 vert lagt til grunn. 
 

2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart liggje føre i gjeldande 
SOSI-standard for Lindås kommune. 

 
3. Føresegn 2.1.9 får eit tillegg, og vert endra frå: «BBS skal planerast på minimum kote + 1,8 

m.» til «BBS skal planerast på minimum kote + 1,8 m. Bygg skal sikrast mot stormflod opp 



til minimum k +2,5. Trebygger kan etablerast lågare for å sikre enkel tilkomst frå sjø.» 
 

………………………… 

 

   
   
22.02.2017 PLAN- OG MILJØUTVALET 

Forslag fra FrP og Høgre framlegg frå Andreas Dyngen 

Endring av rådmann sitt framlegg til vedtak punkt 3: 
Føresegn 2.1.9 får eit tillegg, og vert endra frå: «BBS skal planerast på minimum kote  +1,8 m.» til 
«BBS skal planerast på minimum kote + 1,5 m. Bygg skal sikrast mot stormflod opp til minimum k 
+2,5.  

Trebrygger kan etablerast lågare for å sikre enkel tilkomst til sjø. 

Endre 3.3.10 fra 1,8 til 1,5. 

3.3.5 fjernes  

 
Utvalet var på synfaring - 21.02.2017. 

Fellesframlegg, tillegg til rådmannen sitt framlegg v/A. Dyngen-Frp vart samrøystes vedteke. 

 
PM - 005/17  INNSTILLING: 

Innstilling i Plan og miljøutvalet - 22.02.2017: 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, godkjenner kommunestyret reguleringsplan for 
Hosøyvegen småbåthamn, gbnr11/135, med plan-ID: 1263-201513 på følgjande vilkår: 

  
1. Plankart datert 09.05.2016 og føresegner datert 14.06.2016 vert lagt til grunn. 

 
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart liggje føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 
3. Føresegn 2.1.9 får eit tillegg, og vert endra frå: «BBS skal planerast på minimum kote  +1,8 

m.» til «BBS skal planerast på minimum kote + 1,5 m. Bygg skal sikrast mot stormflod opp 
til minimum k +2,5.  
 
Trebrygger kan etablerast lågare for å sikre enkel tilkomst til sjø.  
 
Endre 3.3.10 fra 1,8 til 1,5. 
 
3.3.5 fjernes. 



 

 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå Plan- og miljøutvalet vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 007/17  VEDTAK: 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, godkjenner kommunestyret reguleringsplan for 
Hosøyvegen småbåthamn, gbnr11/135, med plan-ID: 1263-201513 på følgjande vilkår:  

1. Plankart datert 09.05.2016 og føresegner datert 14.06.2016 vert lagt til grunn. 
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart liggje føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 
3. Føresegn 2.1.9 får eit tillegg, og vert endra frå: «BBS skal planerast på minimum kote  +1,8 

m.» til «BBS skal planerast på minimum kote + 1,5 m. Bygg skal sikrast mot stormflod opp 
til minimum k +2,5.  
Trebrygger kan etablerast lågare for å sikre enkel tilkomst til sjø.  
Endre 3.3.10 fra 1,8 til 1,5. 
3.3.5 fjernes. 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
008/17: 2. gangs handsaming av reguleringsplan for Jydalen, Fammestad 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, godkjenner kommunestyret reguleringsplan for 
Jydalen, Fammestad, gbnr 24/4, med plan-ID: 1263-201510 med følgjande tillegg: 
  

1. Plankart datert 08.02.2016 og føresegner datert 09.02.2017 vert lagt til grunn. 
 

2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 
SOSI-standard for Lindås kommune. 

 

3. Føresegn 4.1.2 vert endra frå «Maksimal mønehøgde for BFS1, BFS2 og BFS3 er 10 meter. 
Høgdene målast frå overkant golv i lågaste etasje.» til «Maksimal mønehøgde for BFS1, 
BFS2 og BFS3 er 10,0 meter. Maksimal gesimshøgde for bygg utan møne er 7,0 meter. 
Høgdene vert målt frå overkant golv i lågaste etasje.» 



………………………… 

 

   
   
22.02.2017 PLAN- OG MILJØUTVALET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  

 
PM - 008/17  INNSTILLING: 

Innstilling i Plan- og miljøutvalet - 22.02.2017: 
 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, godkjenner kommunestyret reguleringsplan for Jydalen, 
Fammestad, gbnr 24/4, med plan-ID: 1263-201510 med følgjande tillegg: 
  

1. Plankart datert 08.02.2016 og føresegner datert 09.02.2017 vert lagt til grunn. 
 

2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 
SOSI-standard for Lindås kommune. 

 

3. Føresegn 4.1.2 vert endra frå «Maksimal mønehøgde for BFS1, BFS2 og BFS3 er 10 meter. 
Høgdene målast frå overkant golv i lågaste etasje.» til «Maksimal mønehøgde for BFS1, 
BFS2 og BFS3 er 10,0 meter. Maksimal gesimshøgde for bygg utan møne er 7,0 meter. 
Høgdene vert målt frå overkant golv i lågaste etasje.» 

………………………… 

 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå Plan- og miljøutvalet vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 008/17  VEDTAK: 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, godkjenner kommunestyret reguleringsplan for Jydalen, 
Fammestad, gbnr 24/4, med plan-ID: 1263-201510 med følgjande tillegg: 
  

1. Plankart datert 08.02.2016 og føresegner datert 09.02.2017 vert lagt til grunn. 
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

3. Føresegn 4.1.2 vert endra frå «Maksimal mønehøgde for BFS1, BFS2 og BFS3 er 10 meter. 
Høgdene målast frå overkant golv i lågaste etasje.» til «Maksimal mønehøgde for BFS1, 



BFS2 og BFS3 er 10,0 meter. Maksimal gesimshøgde for bygg utan møne er 7,0 meter. 
Høgdene vert målt frå overkant golv i lågaste etasje.» 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
009/17: Utbyggingsavtale for reguleringsplan Kubbaleitet – godkjenning av avtale 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

· Utbyggingsavtale mellom Lindås kommune og Sommero Panorama AS vert godkjend slik 
den ligg føre, signert av dagleg leiar for Sommero Panorama AS 06.12.2016. 

 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 009/17  VEDTAK: 

· Utbyggingsavtale mellom Lindås kommune og Sommero Panorama AS vert godkjend slik den 
ligg føre, signert av dagleg leiar for Sommero Panorama AS 06.12.2016. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
010/17: Kjøp av tilleggsareal Leiknes skule 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

 

1. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal sør for skuleplassen del av gnr 195 bnr 6 på Leiknes 
for 387.500kr.  

2. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal merka F2 på reguleringsplan «Leiknes skule med 
omkringliggjande areal» tilsvarende 6485m2. Pris 162.125kr 

3. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal merka F3 på reguleringsplan tilsvarende 2658 m2. 
Pris 66.450kr 

4. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal Regulert friluftsområde mot sjøen: gbnr 195/188FL2 



tilsvarende 20231 m2. Pris 505.775kr 
5. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal Regulert friluftsområde mot katevågen:gbnr 

195/188 FL2 tilsvarende 6038 m2. Pris 150.950 kr 

………………………… 

 

   
   
23.02.2017 FORMANNSKAPET 

Det vart røysta over rådmannen sitt framlegg punktvis.   

Rådmannen sitt framlegg punkt 1-3 vart samrøystes vedteke. 

Rådmannen sitt framlegg punkt 4 -5 fekk 5 røyster og fall (H, Frp, Sp) 

Framlegg frå Astrid A. Byrknes-Krf:   

Nytt punkt: Finansiering vert teke frå disposisjonsfondet. 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 
FO - 012/17  INNSTILLING: 

1. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal sør for skuleplassen del av gnr 195 bnr 6 på Leiknes for 
387.500kr.  
2. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal merka F2 på reguleringsplan «Leiknes skule med 
omkringliggjande areal» tilsvarende 6485m2. Pris 162.125kr 
3. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal merka F3 på reguleringsplan tilsvarende 2658 m2. Pris 
66.450kr 
4. Finansiering vert teke frå disposisjonsfondet. 
 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Fellesframlegg v/Nina Bognøy-Ap: 

Nytt punkt 5.: Kommunestyret ber rådmannen om at punkt 4 og 5 i opprinneleg framlegg i saka blir 
nærare vurdert for kjøp, heilt eller delvis og kjem attende med sak til FO og KO.  

Det vart røysta over innstillinga frå formannskapet + nytt punkt 5. 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 
KO - 010/17  VEDTAK: 



1. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal sør for skuleplassen del av gnr 195 bnr 6 på Leiknes for 
387.500kr.  
2. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal merka F2 på reguleringsplan «Leiknes skule med 
omkringliggjande areal» tilsvarende 6485m2. Pris 162.125kr 
3. Kommunestyret vedtek å kjøpe areal merka F3 på reguleringsplan tilsvarende 2658 m2. Pris 
66.450kr 
4. Finansiering vert teke frå disposisjonsfondet. 
5. Kommunestyret ber rådmannen om at punkt 4 og 5 i opprinneleg framlegg i saka blir nærare 
vurdert for kjøp, heilt eller delvis og kjem attende med sak til FO og KO.  
 
 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
011/17: Sal av del av gbnr 108/90 - Grønfjellet 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

1)Kommunestyret vedtek sal av del av eigedom gbnr 108/90.  

2)Rådmannen rår til at salsinntektane i sambank med tomtesal setjast på investeringsfond.  

………………………… 

 

   
   
23.02.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
FO - 013/17  INNSTILLING: 

1)Kommunestyret vedtek sal av del av eigedom gbnr 108/90.  

2)Rådmannen rår til at salsinntektane i sambank med tomtesal setjast på investeringsfond.  

 

 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 



Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 
KO - 011/17  VEDTAK: 

1)Kommunestyret vedtek sal av del av eigedom gbnr 108/90.  

2)Rådmannen rår til at salsinntektane i sambank med tomtesal setjast på investeringsfond.  

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
012/17: Forstudie barnehagetomt på Lindås - størrelse og plassering 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

1. Kommunestyret vedtar å byggje ny kommunal barnehage på Lindås.  
2. Kommunestyret vedtar at barnehagen skal ha kapasitet på ca. 200 plassar 
3. Kommunestyret vedtar at barnehagen skal plasserast på lokalitet 3 (ved Soria Moria).  
4. Kommunestyret vedtar følgjande framdrift: Oppstart reguleringsarbeidet 2017, 

byggjestart 2020, og ferdigstilling i 2022.  
5. Kommunestyret vedtek ei økonomisk ramme på 72 millionar kroner til prosjektet. Ramma 

vert handsama i økonomiplanarbeidet 2018-2021. 

   
   
21.02.2017 LEVEKÅRSUTVALET 

PS 007/17 framlegg frå Øystein Reidar Moldeklev 

Nytt forslag punkt 1 og 2 til rådmannens forslag: 
1) Kommunestyret vedtar å bygge en ny barnehage på Lindås. 
2) Kommunestyret vedtar at private/kommunale skal drifta barnehagen etter anbodsprinsippet. Det 
beste og billegaste anbodet skal bygga og drifta barnehagen. 
Resten som Rådmannen. 
 
Lindås FrP 
Ø.Moldeklev. 
 
Orientering om barnehagekapasitet og utbyggingsbehov for heile kommunen v/kommunalsjef Kristin 
Moe. 

Kvalitetsplan for oppvekst 2016-2018 vart utdelt i møte. 

Orientering til saka v/prosjektleiar Inger Marie Jordal 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 7 røyster (A. Heslebakke, V. Wergeland-Krf, A.K. 



Angelskår Eknes-Krf, Stina C. Mongstad-Ap, L. Brunborg-Ap, I. Myksvoll-Sp, A. Bakken-Mdg) 

Framlegget frå Ø.Moldeklev-Frp fekk 2 røyster og fall (Ø.Moldeklev-Frp, O. Steinsland-H) 

 
LE - 008/17  UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet - 21.02.2017: 

Ingen merknader.  

 
 
23.02.2017 FORMANNSKAPET 

Framlegg frå Frp: 

Nytt forslag punkt 1 og 2 til rådmannens forslag: 
1) Kommunestyret vedtar å bygge en ny barnehage på Lindås. 
2) Kommunestyret vedtar at private/kommunale skal drifta barnehagen etter anbodsprinsippet. Det 
beste og billegaste anbodet skal bygga og drifta barnehagen. 
Resten som Rådmannen. 
 
Framlegget fekk 3 røyster og fall (Frp, H) 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 8 røyster (Krf, V, Ap, Sp) 

 
FO - 009/17  INNSTILLING: 

Kommunestyret vedtar å byggje ny kommunal barnehage på Lindås.  
1. Kommunestyret vedtar at barnehagen skal ha kapasitet på ca. 200 plassar 
2. Kommunestyret vedtar at barnehagen skal plasserast på lokalitet 3 (ved Soria Moria).  
3. Kommunestyret vedtar følgjande framdrift: Oppstart reguleringsarbeidet 2017, byggjestart 

2020, og ferdigstilling i 2022.  
4. Kommunestyret vedtek ei økonomisk ramme på 72 millionar kroner til prosjektet. Ramma 

vert handsama i økonomiplanarbeidet 2018-2021. 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Fellesframlegg frå H og Frp: 

1) Kommunestyret vedtar at Lindås kommune skal jobba aktivt for at private / ideelle aktørar skal 
byggja og drifta ny barnehage på Lindås med kapasitet på ca. 200 plassar.   
2) Kommunestyret vedtar at barnehagen skal plasserast på lokalitet 3 (ved Soria Moria).  
3) Det er ei målsetjing at oppstart reguleringsarbeid skjer i 2017 og at barnehagen er klar til bruk 
høsten 2020.  

Framlegget fekk 8 røyster og fall (H, Frp) 



Innstillinga frå formannskapet vart vedteke med 22 røyster (Ap, Krf, Sp, V, Mdg, Sv) 

 
KO - 012/17  VEDTAK: 

Kommunestyret vedtar å byggje ny kommunal barnehage på Lindås.  
1. Kommunestyret vedtar at barnehagen skal ha kapasitet på ca. 200 plassar 
2. Kommunestyret vedtar at barnehagen skal plasserast på lokalitet 3 (ved Soria Moria).  
3. Kommunestyret vedtar følgjande framdrift: Oppstart reguleringsarbeidet 2017, byggjestart 

2020, og ferdigstilling i 2022.  
4. Kommunestyret vedtek ei økonomisk ramme på 72 millionar kroner til prosjektet. Ramma 

vert handsama i økonomiplanarbeidet 2018-2021. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
013/17: Eingongstilskot til kommunalt vedlikehald 2017 – prioritering av tiltak i Lindås 
kommune 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Eingongstilskotet til kommunalt vedlikehald 2017 på kr 2.742.000 blir prioritert på følgjande måte: 

Tiltak for å utbetre Knarvik stadion, mellom anna til  NM i friidrett 2017 900.000kr 
Reparere gjerde ved grusbane Lindås ungdomsskule, ferdigstile utegarderobar 
ved Lindåshallen, isolere og plate areal i Lindåshallen som ikkje er innreia 

450.000kr 

Senke vasstanden ved Hillandsvannet 140.000kr 
Ekstern byggeleiing 300.000kr 
Fendring av slusekammeret til Lindås sjøsluser 380.000kr 
Diverse vedlikehald på ulike kommunale idrettsanlegg 200.000kr 
Vedlikehald kyrkjebygg  372.000kr 
SUM 2.742.000kr 

 

   
   
23.02.2017 FORMANNSKAPET 

Orientering til saka v/ass.rådmann Hogne Haugsdal 

Endring til rådmannen sitt framlegg: 

Endring i kolonne 1 til kr. 500.000 og kolonne 2 til kr. 150.000. 

Nytt punkt:  Bytte armatur på lysa på kunstgrasbane i Knarvik kr. 700.000. 

Rådmannen sitt framlegg med endringar vart samrøystes vedteke.  

 
FO - 016/17  INNSTILLING: 



Eingongstilskotet til kommunalt vedlikehald 2017 på kr 2.742.000 blir prioritert på følgjande måte: 

Tiltak for å utbetre Knarvik stadion, mellom anna til  NM i friidrett 2017 500.000kr 
Reparere gjerde ved grusbane Lindås ungdomsskule, ferdigstile utegarderobar 
ved Lindåshallen, isolere og plate areal i Lindåshallen som ikkje er innreia 

150.000kr 

Senke vasstanden ved Hillandsvannet 140.000kr 
Ekstern byggeleiing 300.000kr 
Fendring av slusekammeret til Lindås sjøsluser 380.000kr 
Diverse vedlikehald på ulike kommunale idrettsanlegg 200.000kr 
Vedlikehald kyrkjebygg  372.000kr 
Bytte armatur på lysa på kunstgrasbane i Knarvik 700.000kr 
SUM 2.742.000kr 

 
 
 

 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Merknad:  Endring i innstillinga frå formannskapet punkt 2, der skal det stå:  "Reparere gjerde ved 
grusbane Lindås ungdomsskule". 

Ellers ingen merknader. 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 013/17  VEDTAK: 

Eingongstilskotet til kommunalt vedlikehald 2017 på kr 2.742.000 blir prioritert på følgjande måte: 

Tiltak for å utbetre Knarvik stadion, mellom anna til  NM i friidrett 2017 500.000kr 
Reparere gjerde ved grusbane Lindås ungdomsskule 150.000kr 
Senke vasstanden ved Hillandsvannet 140.000kr 
Ekstern byggeleiing 300.000kr 
Fendring av slusekammeret til Lindås sjøsluser 380.000kr 
Diverse vedlikehald på ulike kommunale idrettsanlegg 200.000kr 
Vedlikehald kyrkjebygg  372.000kr 
Bytte armatur på lysa på kunstgrasbane i Knarvik 700.000kr 
SUM 2.742.000kr 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 



014/17: Samarbeidsavtale Lindås kulturråd 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Vedlagt forslag til samarbeidsavtale mellom Lindås kommune og Lindås kulturråd vert godkjend 

………………………… 

   
   
21.02.2017 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/kulturkonsulent-Eileen Feste 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
LE - 013/17  INNSTILLING: 

Innstilling i Levekårsutvalet - 21.02.2017: 

Vedlagt forslag til samarbeidsavtale mellom Lindås kommune og Lindås kulturråd vert godkjend. 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå Levekårsutvalet vart samrøystes vedteke.  

 
KO - 014/17  VEDTAK: 

Vedlagt forslag til samarbeidsavtale mellom Lindås kommune og Lindås kulturråd vert godkjend. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
015/17: Finansreglement for Lindås kommune 2017 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

1. Kommunestyret vedtar Finansreglementet for Lindås kommune 2017. 
2. Finansreglementet trer i kraft 10.03.2017 

 

   



   
23.02.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg med endring, vart sendt ut i møte: 
 
Endring av punkt 8.2, ny ordlyd (se gult): 
«8.2 Val av låneinstrument  
Det kan berre takast opp lån i norske kroner.  
Lån kan takast opp som direkte lån i offentlege og private finansinstitusjonar, og i livselskap. Det er 
også høve til å leggje ut lån i sertifikat- og obligasjonsmarknaden. Obligansjonslån utstedt av 
kommunen kan børsnoteres. Lån kan (endra frå «skal») takast opp som opne seriar (rammelån), og 
utan avdrag. Finansiering kan også skje gjennom finansiell leasing.» 
 

Rådmannen sitt framlegg med endring vart samrøystes vedteke. 

 
FO - 015/17  INNSTILLING: 

      
 

1. Kommunestyret vedtar Finansreglementet for Lindås kommune 2017. 
2. Finansreglementet trer i kraft 10.03.2017 

Endring av punkt 8.2, ny ordlyd): 
«8.2 Val av låneinstrument  
Det kan berre takast opp lån i norske kroner.  
Lån kan takast opp som direkte lån i offentlege og private finansinstitusjonar, og i livselskap. Det 
er også høve til å leggje ut lån i sertifikat- og obligasjonsmarknaden. Obligansjonslån utstedt av 
kommunen kan børsnoteres. Lån kan takast opp som opne seriar (rammelån), og utan avdrag. 
Finansiering kan også skje gjennom finansiell leasing.» 

 
 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 015/17  VEDTAK: 

1. Kommunestyret vedtar Finansreglementet for Lindås kommune 2017. 
2. Finansreglementet trer i kraft 10.03.2017 

Endring av punkt 8.2, ny ordlyd): 
«8.2 Val av låneinstrument  
Det kan berre takast opp lån i norske kroner.  
Lån kan takast opp som direkte lån i offentlege og private finansinstitusjonar, og i livselskap. Det 
er også høve til å leggje ut lån i sertifikat- og obligasjonsmarknaden. Obligansjonslån utstedt av 
kommunen kan børsnoteres. Lån kan takast opp som opne seriar (rammelån), og utan avdrag. 
Finansiering kan også skje gjennom finansiell leasing.» 



 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
016/17: Næringsfond – justering av retningslinjer 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtek retningslinene for næringsfondet i Lindås kommune 

 

   
   
23.02.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
FO - 007/17  INNSTILLING: 

Kommunestyret vedtek retningslinene for næringsfondet i Lindås kommune 
 

 

 
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke.  

 
KO - 016/17  VEDTAK: 

Kommunestyret vedtek retningslinene for næringsfondet i Lindås kommune 
 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
017/17: Søknad om fritak for eigedomsskatt på gnr. 185 bnr. 62, 86, 100, 245, 249 i Lindås 
kommune – Eigedomsskatteloven paragraf 7a.  
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 



Kommunestyret i Lindås kommune fritek ikkje HFK Bussanlegg AS sine eigedommar gnr. 185 bnr. 62, 
86, 100, 245, 249 i Lindås kommune for eigedomsskatt.  

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 017/17  VEDTAK: 

Kommunestyret i Lindås kommune fritek ikkje HFK Bussanlegg AS sine eigedommar gnr. 185 bnr. 62, 
86, 100, 245, 249 i Lindås kommune for eigedomsskatt.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
018/17: Selskapsavtale for IKA Hordaland - endringer 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret godkjenner Selskapsavtale for IKA Hordaland IKS, gjeldende fra 1.1.2017.  
 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  

 
KO - 018/17  VEDTAK: 

Kommunestyret godkjenner Selskapsavtale for IKA Hordaland IKS, gjeldende fra 1.1.2017.  
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
019/17: Val - representantskapet Interkommunalt arkiv i Hordaland IKS (IKAH) 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Representant frå Lindås kommune til IKAH IKS sitt representantskap er: 

Avd.leiar stab Tove Mette Fyllingen med vara arkivleiar Elisabeth Valdersnes  

 

   
   



09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Samrøystes innstilling frå valnemnda vart lagt fram i møte. 
 
Innstillinga frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 
 
KO - 019/17  VEDTAK: 

Representant frå Lindås kommune til IKAH IKS sitt representantskap er: 

Avd.leiar stab Tove Mette Fyllingen med vara arkivleiar Elisabeth Valdersnes  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
020/17: Styrer, råd og utval - endringar 
 

Innstilling frå valnemnda vert lagt fram i møtet 
Kommunestyret – vara MDG: 1.Asbjørn Hellesøy, 2.Christoffer Taule, 3.Trude Hosøy Andersen, 
4.Bernt Olav Økland 

Kommunestyret - vara KRF: 1.Olav Myhr, 2.Else Iren Westervik, 3.Atle Berland, 4.Egil Magnar 
Eidsnes, 5.Benjamin Engebretsen, 6.Bjarne Martin Gausvik, 7.Jan Fosse, 8. Øyvind Hauge, 9.Sondre 
Olsen, 10.Ingrid Danielsen, 11.Kristin Bjordal, 12.Anne-Marie Åsebø Espeland 

Kontrollutvalet: 

Levekårsutvalet: 

Varamedlem til samarbeidsutvalet Alversund skule: 

Varamedlem til styret i Nordhordland Kristne Grunnskule: 

 
 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Samrøystes innstilling frå valnemnda vart lagt fram i møte. 
 

Innstillinga frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 
 
KO - 020/17  VEDTAK: 



Kommunestyret (opprykk) – vara MDG: 1.Asbjørn Hellesøy, 2.Christoffer Taule, 3.Trude Hosøy 
Andersen, 4.Bernt Olav Økland 
Kommunestyret (opprykk) - vara KRF: 1.Olav Myhr, 2.Else Iren Westervik, 3.Atle Berland, 4.Egil 
Magnar Eidsnes, 5.Benjamin Engebretsen, 6.Bjarne Martin Gausvik, 7.Jan Fosse, 8. Øyvind Hauge, 
9.Sondre Olsen, 10.Ingrid Danielsen, 11.Kristin Bjordal, 12.Anne-Marie Åsebø Espeland 
 
Kontrollutvalet: Vert vald i KO sak 21/17 
 
Levekårsutvalet:  

1. vara KRF Atle Berland    1. vara MDG Christoffer Taule 
2. vara KRF Malin Knudsen  2. vara MDG Trude Andersen 
3. vara KRF Jan Fosse   3. vara MDG Asbjørn Hellesøy 
4. vara KRF Odd Leif Mjøs 

 
Varamedlem til samarbeidsutvalet Alversund skule: Christoffer Taule – MDG 
 
Varamedlem til styret i Nordhordland Kristne Grunnskule: Sæbjørg Hageberg Kjeka - KRF 
 

 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
021/17: Søknad om fritak frå verv 
 

Innstilling frå valnemnda vert lagt fram i møtet 
 

Innstillinga frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Samrøystes innstilling frå valnemnda vart lagt fram i møte. 
 
KO - 021/17  VEDTAK: 

Feil i saksutgreeing - 1. vara kontrollutvalet skal vera Kåre Mestad 
 
Hege Kristine Mjelde får fritak frå verv i kontrollutvalet.  Kåre Mestad vert nytt medlem i 
kontrollutvalet til 01.06.2017 då permisjonstida til Rebecca Fjeldsbø er over.  Han vert då 1.vara, 
2.vara Sissel Bjørke, 3.vara Halvard Rydland, 4. vara Asbjørn Hellesøy, 5. vara Jostein Hellestveit. 
 
Kontrollutvalet fom  09.03.2017 - 01.06.17 : 
 
Leiar Peder Jøsendal Vara Sissel Bjørke 
Nestleiar Rolf Henning Hegland Vara Halvard Rydland 
Medlem Ann Kristin Tonning Vara Asbjørn Hellesøy 



Medlem Kåre Østrem Vara Jostein Hellestveit 
Medlem (til 1.6.17) Kåre Mestad  
 
 
Kontrollutvalet frå  01.06.17 :       
 
Laiar Peder Jøsendal vara Kåre Mestad 
Nestleiar Rolf Henning Hegland Vara Sissel Bjørke 
Medlem Ann Kristin Tonning Vara Halvard Rydland 
Medlem Kåre Østrem Vara Asbjørn Hellesøy 
Medlem Rebecca Duesund Fjeldsbø Vara Jostein Hellestveit 
  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
022/17: Val av klagenemnd for eigedomsskatt 
 

Innstilling frå valnemnda vert lagt fram i møtet 
Medlem til 01.01.2021 ………………………………………. med vara ………………………………………………. 

Medlem til 01.01.2021 ………………………………………. med vara ………………………………………………. 

Leiar og nestleiar til 01.01.2019 

Leiar …………………………………………………….. 

Nestleiar ………………………………………………. 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Samrøystes innstilling frå valnemnda vart lagt fram i møte. 
 

Innstillinga frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 022/17  VEDTAK: 

Medlem til 01.01.2021 Tone Margrethe Bærland Furustøl med vara Eldbjørg Valle  
Medlem til 01.01.2021 Terje Hugo Aarvik  med vara Roald Vatnøy  
Leiar og nestleiar til 01.01.2019: 
Leiar Tone Margrethe Bærland Furustøl 
Nestleiar Egil Magnar Eidsnes 
 

 



 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
023/17: Val av møtefullmektig til forliksrådet 
 

Innstilling frå valnemnda vert lagt fram i møtet: 
 

  Innstillinga frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Samrøystes innstilling frå valnemnda vart lagt fram i møte. 
 

 

 
KO - 023/17  VEDTAK: 

Møtefullmektig i forliksrådet til 01.01.2020: 
Knut G.Johannessen, Geir Ove Hopsdal og Grethe Stemland 
 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
024/17: Val av varamedlem til representantskapet Kystsogevekene 
 

Valnemnda sitt framlegg vert lagt fram i møtet 
 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Samrøystes innstilling frå valnemnda vart lagt fram i møte. 
 

Innstillinga frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 024/17  VEDTAK: 

Varamedlem: Jarle Vassdal 



 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
025/17: Melding / orientering til Kommunestyret - 09.03.2017 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Meldinga vert teke til orientering. 

 

   
   
09.03.2017 KOMMUNESTYRET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  

 
KO - 025/17  VEDTAK: 

Interpellasjon frå Anita Bakken-Mdg: 

Interpellasjon om organisert kystrenovasjon 
Denne vinteren  har vi sett alvoret i den marine forsøplinga på nært hald. Dokumentasjon på mengda 
plast i havet og på våre strender viser at livet i havet, det marine matfatet vårt og havnæringane, 
våre er truga. Forskingsrapportar har påvist at over 90% av all sjøfugl i Nordsjøen har plast i magen. 
Ein tredel av all torsk i hamnebassenget i Bergen har det same. 

FN sitt miljøprogram (UNEP) set marin plastforsøpling til å ha ein estimert kostnad på rundt 40 
milliardar dollar kvart år i form av reduserte tenestar frå økosystem i havet. For Noreg, som har 
fiskeprodukt som nest største eksportkjelde, kan dette få store konsekvensar, også økonomisk. 

Ryktet om plastkvalen og søppel langs fjordane, i vikar og på strender spreiar seg fort, og har allereie 
fått internasjonal merksemd. Dårleg ry er vanskeleg å bli kvitt, og vi fryktar at og turistnæringa, som 
førebels har levd godt på rykte om Noreg som siste utpost for rein, urørt natur, også vil sjå negative 
konsekvensar som følgje av ureininga.  

Fleire enn berre dei spesielt miljøinteressere har byrja å ta inn over seg kor stort omfang vårt 
plastforsøpling av naturen har, og at det einaste som no gjeld er konkret handling. Det er fantastisk å 
sjå at lokale oppryddingsaksjonar vert organisert over heile landet. På Sotra er til dømes aksjonen 
«Rydd kysten. Vik for vik» i gang, og har vakt internasjonal merksemd. «Kystlotteriet» er eit tiltak i 
Østfold, ein del av prosjektet ”Levende kystsatsing ”til Naturvernforbundet der. På Kystlotteriet sine 
eigne sider står følgjande: 

«Kystlotteriet er et samarbeid mellom lokalbefolkningen, lokalt næringsliv og ulike sponsorer og 
samarbeidspartnere som tar sikte på å rydde kystlinja for marin forsøpling ved å gi det ny verdi 
gjennom premiering. Kystlotteriet skal motivere folk til å rydde søppel i skjærgården ved hjelp av 
premiering. På denne måten ønsker Kystlotteriet å auke bevisstheten rundt marin forsøpling, og å 
tilby folk en mulighet til å gjøre en innsats for miljøet gjennom noe som minner litt om en skattejakt. 
Når alle bidrar litt, blir resultatet stort.» 
(Sten Helberg, initiativtaker, Kystlotteriet). 



Kystlotteriet har fått med seg fleire samarbeidskommunar rundt om i landet på kort tid, og kan 
melde om svært gode resultat, med folk som jamleg leverer mye marint søppel i samarbeid med 
Skjærgardstenesta. 

For å starte arbeidet med å rydde opp plastforureininga trengs det tiltak som kan settast i gang raskt. 
Derfor er det flott at Meland kommune har ordna det slik at innbyggarane enkelt kan ta del i 
oppryddinga, som publisert på nettsidene til kommunen den 17.februar. Oppsamling av plast er eit 
kortsiktig strakstiltak som har stor effekt for det marine livet. Det trengs organisert og strukturerte 
tiltak til, som og kostar pengar. Difor har regjeringa auka Miljødirektoratet sine midlar til 
ryddeprosjekt til 35 millionar.  

Lokallaga til Miljøpartiet Dei Grøne i Nordhordland takkar ordførarane for at dei er aktive pådrivarar 
til å få innbyggarane til å delta i oppryddingsprosjekt. Innbyggarinitiativ er prisverdig, men ein kan 
ikkje rekne med at det berre er frivillige ressursar som skal ordne opp i plastforureininga.  

På bakgrunn av dette fremjar lokallaga til Miljøpartiet Dei Grøne i Nordhordland følgjande spørsmål 
til ordførarane i Lindås og Meland: 

1. Kan kommunane ta initiativ til eit møte med NGIR, BOF og andre relevante 
aktørar med mål om å etablere ei ordning for marin renovasjon i 
Nordhordland, liknande Skjærgardstenesta sitt arbeid? 

 

Svar frå  ordførar: 

SVAR: For det første vil eg takke MDG for ein god interpellasjon og  eit godt initiativ .Eg delar 
bekymringa for marin forsøpling langs kysten vår. Dette er ein alvorleg trugsel og det er viktig å ha 
målretta tiltak som både kan bidra til mindre plastforbruk og opprydding. Det finns ei rekkje 
ordningar rundt om i landet som rettar seg mot marin opprydding og strandrydding. Regjeringa si 
løyving på kr 35 mill er eit viktig tiltak som rettar seg mot rydding av plast. Hordaland 
Fylkeskommune ved miljø og samferdselsutvalet har også løyvd kr 750.000 til tiltak mot 
plastforsøpling og har kanalisert midlane gjennom Bergen og Omland Friluftsråd (BOF). BOF skal 
sørge for at midlane blir brukt i kystkommunar, og Lindås kommune er medeigar i BOF.  

Her lokalt har NGIR og BOF eit samarbeid om strandrydding, der dei samarbeider om innhenting og 
vidare distribusjon av plasten som blir plukka opp. Utfordringa er at dei må søkje midlar kvart år til 
dette arbeidet og det er ikkje like lett å planlegge aktivitetar i eit langsiktig perspektiv. Eg har vore i 
kontakt med NGIR og BOF og dei stiller gjerne på eit møte for å drøfte ei ordning for marin 
renovasjon i Nordhordland. Det er stort engasjement rundt det å samle inn plast, og vi må ta vare på 
dette engasjementet. Det må vi sikre gjennom gode og robuste ordningar, som til dømes NGIR og 
BOF kan organisere. Eg vil ta initiativ til eit møte med alle relevante aktørar. 

Ordførar er samd i at eit slikt møte bør vere ope for alle, for å få meir kunnskap om problemet med               
plastforureining og lære meir om kva kommunane kan gjere med det og korleis våre innbyggar kan 
bidra. 

2. Vil ordførarane tilrå at kommunane søkjer om å bli partnarar i Kystlotteriet?   

 

SVAR:  Kystlotteriet er eit godt initiativ som skal sikre opprydding av plast langs kysten. Initiativet er 
lokalisert i Østfold og vi ser at partnarane er aktørar i Østfold og omegn. Slik eg ser det er 
Kystlotteriet eit av mange ulike initiativ rundt om i landet. Vi skal sjå nærare på kva Kystlotteriet er og 
kva det kan tilby oss som kommune. I tillegg vil vi vurdere andre initiativ som kan vere aktuelle. Eg 
kan også opplyse om at rådmannen har kontakta lag og organisasjonar gjennom frivillig sentralen for 
å sjekke ut om nokon vil søke på midlane frå regjeringa. 
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